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Abstract (en)
For the purpose of repeatedly dissolving the ink-bearing layer of an imaged printing form suitable for offset printing, a jet of a pressurised medium
is directed obliquely onto the imaged surface of the printing form at an angle alpha which is less than 90 DEG by means of a dissolving device. A
relative movement between the printing form and the dissolving device is executed in such a way that the image/picture elements of the ink-bearing
layer are removed over the entire surface of the printing form. Water is preferably used for the pressurised medium. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum wiederholten Löschen der farbführenden Schicht einer bebilderten, für den Offset-Druck geeigneten Druckform wird ein Strahl eines unter
Druck stehenden Mediums mittels einer Löscheinrichtung schräg unter einem Winkeln α, der kleiner als 90° ist, auf die bebilderte Oberfläche der
Druckform gerichtet. Eine Relativbewegung zwischen der Druckform und der Löscheinrichtung wird in der Weise durchgeführt, daß die Bildelemente
der farbführenden Schicht auf der gesamten Oberfläche der Druckform entfernt werden. Für das unter Druck stehende Medium wird vorzugsweise
Wasser verwendet. <IMAGE>
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